
禱告會
Prayer Meeting



請往前坐
Please fill the seats in the front first

預備迎見你的神
Prepare to Meet your God





禱告事項
Prayer Requests



帖撒羅尼迦前書 1 Thessalonians 5:16-18 

16.要常常喜樂，17.不住地禱告，18.凡事謝恩，因為這是神在基督耶穌裡向你們所定的旨意。
16.Be joyful always;17.pray continually;18.give thanks in all circumstances, for this is God's will 

for you in Christ Jesus.

為教會2022年度的異象 - [喜樂配搭，合一長成]禱告，

弟兄姊妹真實的領受在神裡面- 常常喜樂，凡事謝恩，
在生活中不住地禱告的心意。

Pray for 4C Church's 2022 Vision: Joyfully Serving Together as One. 

Pray that brothers and sisters to rejoice always, to pray continually, 

and to live under God's will.



約翰福音 John 15:5

我是葡萄樹、你們是枝子．常在我裡面的、我也常在他裡面、這人就多結果子．因為離了
我、你們就不能作甚麼。"I am the vine; you are the branches. If a man remains in me and I in 

him, he will bear much fruit; apart from me you can do nothing.

為弟兄姊妹在2022年每天有親近神的屬靈生活禱告，

每天領受靈糧，靈裡得力，生活得勝。

Please pray that brothers and sisters to develop a daily spiritual 

quality time with God, to receive spiritual food, to be spiritually 

strong and to live victoriously.



教會使命
Mission



我們要去, 
進入校園與社區, 
使萬民作主門徒!

We Shall Go, 
Enter the Campuses and Communities , 

And make disciples of the people!



上週經文 Last week Scripture

腓立比書 Philippians 2 : 6 - 8

6.他本有神的形像、不以自己與神同等為強奪的．
7.反倒虛己、取了奴僕的形像、成為人的樣式．8.

既有人的樣子、就自己卑微、存心順服、以至於
死、且死在十字架上。6.Who, being in very nature God, did 

not consider equality with God something to be grasped, 7.but made 

himself nothing, taking the very nature of a servant, being made in 

human likeness. 8.And being found in appearance as a man, he humbled 

himself and became obedient to death-- even death on a cross!



讀經 & 信息
Scripture Reading & Message



詩篇 Psalms 133 : 1-3

1.看、兄弟和睦同居、何等的善、何等的美。2.這好
比那貴重的油、澆在亞倫的頭上、流到鬍鬚。又流
到他的衣襟。3.又好比黑門的甘露、降在錫安山．
因為在那裡有耶和華所命定的福、就是永遠的生命。
1.Behold, how good and how pleasant it is for brethren to dwell 

together in unity!2.It is like the precious ointment upon the head, 

that ran down upon the beard, even Aaron's beard: that went 

down to the skirts of his garments;3.As the dew of Hermon, and as 

the dew that descended upon the mountains of Zion: for there the 

LORD commanded the blessing, even life for evermore.



喜樂配搭 合一長成
Joyfully Serving Together as One

詩篇 Psalms 133

講員 speaker : 高天圓牧師 pastor Kao
翻譯 interpreter : 陳姿瑤姊妹 sister Chen



回應
Response



本週經文 This week Scripture

詩篇 Psalms 133 : 1

看、兄弟和睦同居、何等的善、何等的美。

Behold, how good and how pleasant it is 

for brethren to dwell together in unity !



家裡的事
Announcenents



1/2 1/9 1/16

桌椅就位 & 打飯 國高兒童 新心望旺 長湧猶獅

善後清理 &場復 家庭長青 嘉宏猶獅 哈哈猶獅

協助人員 歐淑敏 林正哲 歐淑敏

主日愛宴 Luncheon Service



1/9 下週主日證道 Sermon

講員 speaker : 余愛天傳道

預告 Next Week Preview



1/9 下週主日

策委會/事工會同工就職/按立祝禱
2022 Deacon  Installation Ceremony 

預告 Next Week Preview







第64屆洗禮
Baptism

~ 2022 . 1 . 23 ~



歡迎新朋友
Welcome New Comers



用主愛真誠來愛你
yòng zhǔ ài zhēn chén lái ài nǐ
Love you Genuinely with the Love of God

歡迎新朋友 Welcome New Comers

鼓勵大家戴名牌 並去認識1-2位叫不出名字的人
Encourage everyone to wear name tags
To meet one or two people who  you don’t know the name



祝福 & 謝飯禱告
Benediction


